
 

Mevrouw de voorzitter, 

 

In de eerste termijn hebben we van alle fracties kennis kunnen nemen van hun beschouwingen op de 

begroting 2015 en de reactie van het college hierop.  

 

In grote lijn constateren we bij de coalitiefracties voor veel zaken dezelfde aandacht en worden specifieke 

fractie wensen geaccentueerd. Als Beeselse Lijst hebben we kennisgenomen van de reacties van de 

portefeuillehouders.  De reacties stemden ons tevreden. Over enkele reacties alsmede over de door de 

afzonderlijke fracties ingebrachte zaken brengen we het volgende in. 

 

Allereerst een korte reactie op de eerste beschouwing van de PvdA. De PvdA maakt geen deel uit van de 

coalitie. Van een oppositiepartij wordt een kritische opstelling verwacht, maar de wijze waarop oppositie 

gevoerd wordt straalt naar onze mening weinig constructiviteit uit. Het is meer als van Calimero: ik ben 

klein en zij zijn groot. De PvdA weet als geen ander dat de overgang van de 3-D-taken nu de 

aandachtspunten zijn waarop de beleidspijlen gericht zijn. Toegepast uitgangspunt: zelfredzaamheid, 

tenzij. Dat wil zeggen dat er niemand letterlijk in de kou zal komen te staan en een sociaal vangnet is 

gecreëerd. Dit zijn toch evenzeer de PvdA uitgangspunten, of hebben we ons vergist toen we het PvdA 

verkiezingsprogramma doornamen? De huidige coalitiepartners hebben elk afzonderlijk dit thema in hun 

verkiezingsprogramma opgenomen en geven hier nu nadrukkelijk invulling aan. Kortom we maken wel 

waar waar we voor staan. 

 

Als de PvdA-fractie vindt dat er te veel is voort geborduurd op oud beleid, waarom komt de fractie dan 

niet zelf met nieuw beleid. Ik ben er van overtuigd dat als nieuwe voorstellen goed zijn beargumenteerd, 

voldoende gemotiveerd en financieel verantwoord zijn, dat de coalitiefracties dergelijke voorstellen nooit 

bij voorbaat als kansloos wegstemmen. De Beeselse Lijst is van oordeel dat de PvdA door deze 

opstelling zichzelf te kort doet. Uw oproep om de OZB niet te verhogen met 4% om hiermee naar onze 

burgers een signaal uit te laten gaan, vinden we populistisch. We zijn als gemeente Beesel nog in de 

gelukkige omstandigheid dat we niet met allerlei drastische maatregelingen hoeven te komen om onze 

begroting sluitend te krijgen, maar moeten wel kritisch zijn waar het geld wel aan uitgegeven wordt. 

Misschien gaat er nu wel veel geld naar dat sociale vangnet juist daar waar de PvdA van vindt dat geld 

daaraan goed besteedt is. Overigens al vooruitlopend op de vraagstelling hieromtrent van het CDA over 

het aangeven van ieders fractiestandpunt hierin geven wij ons volledig kunnen vinden in het antwoord 

van de portefeuillehouder financiën i.c. mevrouw P. Dassen, aangezien nog in het geheel niet vaststaat 

dat in 2018 de geprognotiseerde stijging, is immers afhankelijk van veel factoren, dan nog steeds valide 

is. Graag leggen we, indien gewenst, hierover in een debat onze beweegredenen uit. 
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De coalitiepartners zien, mede vanuit de resultaten van de bestuurskrachtmonitor, het belang in van 

(regionale)samenwerking. De VLP benadrukt wat lokaal kan, lokaal en wat regionaal moet, regionaal. Dit 

uitgangspunt onderschrijven wij volledig. Het CDA pleit om de regionale samenwerking op diverse 

vlakken verder te stimuleren. Door middel van efficiency kunnen zo kosten verder worden 

teruggedrongen. De Beeselse Lijst vindt dit ook en stelt dat hierdoor niet alleen kosten worden 

teruggedrongen maar tevens voor dezelfde investering meer gekregen kan worden. 

 

Alle coalitiepartners geven aan zorgen te hebben over de leefbaarheid in de afzonderlijke kernen. Vanuit 

de VLP is onder andere aandacht gevraagd voor een vernieuwing van het accommodatiebeleid en deze 

voor het zomerreces 2015 aan de raad voor te leggen. We ondersteunen de oproep van de VLP voor een 

vernieuwing. Gelet op het antwoord van wethouder Reijnders om de vernieuwing in breder verband op te 

pakken aan de hand van het project blijvend voorzien, snappen we dat hierdoor de gestelde termijn te 

krap is. We zien een beknopt plan van aanpak met hierin opgenomen een tijdslijn graag dit jaar in een 

raadsinformatiebrief tegemoet. 

 

De Beeselse Lijst proeft uit de opmerkingen van de overige coalitiepartners dat de leefbaarheid in het 

kerkdorp Beesel onder druk komt te staan. We spreken onze uitdrukkelijke waardering uit voor de aanpak 

van wethouder Smolenaars hoe hij samen met de Stichting Beesel en haar toekomst en de R&T 

ondernemers de profilering Beesel Drakedörp oppakt. Lof voor de inspanningen waardoor een 

aanzienlijke financiële bijdrage van de Provincie uit het Euregiofonds verwacht kan worden. Wethouder 

Smolenaars heeft aangegeven dat er een onderzoek loopt of een woningbouwaanpak zoals voorgesteld 

Oppe Brik mogelijk is in het plan Solberg. 

Deze ontwikkeling is van groot belang voor het kerkdorp Beesel. De Beeselse Lijst twijfelt niet aan de 

toezeggingen van de wethouder, maar zou de toezegging graag verzilvert willen zien in een concrete 

opdracht aan het college. Hiervoor dienen we een amendement in. 

 

Alle fracties maken zich zorgen over de ontwikkelingen van de WAA. Wij steunen van harte het initiatief 

van de VLP om een afvaardiging van onze raad alle mogelijke scenario’s en strategieën door te spreken 

met de raden van de gemeente Bergen en Venlo. In het verlengde hiervan spreekt de CDA-fractie 

dezelfde intentie uit. 

 

Mevrouw Dassen vraagt om een standpunt voor financiering van nieuw beleid: blijf hiervoor binnen de 

begroting of niet? Wat ons betreft stellen wij dat nieuw beleid gefinancierd moet worden binnen de 

begroting. We hebben op dit moment onze voorzieningen op orde en kunnen nog steeds zorgen voor een 

sociaal vangnet voor diegene die buiten de boot dreigen te vallen. We vragen hiervoor van onze burgers 

geen onevenredige bijdrage. Om  nieuw beleid te kunnen bekostigen waarvoor binnen de begroting nog 

geen financiële dekking is, kan inhouden dat wellicht bepaalde taken of voorzieningen zullen vervallen. 

Zonder te weten wat de consequenties hiervan zijn vinden het volgen van zo’n koers onverstandig. 

 

Wethouder Jacobs deelt volledig naar onze tevredenheid mede dat uit een overleg met de 

Staatssecretaris is vastgesteld dat negatieve uitschieters in het verdeelmodel zullen worden onderzocht 

aangezien dit feitelijk niet wenselijk is. We wachten de resultaten van dit onderzoek met meer dan 

belangstelling af.  
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Om het participatieproces te laten slagen doen alle fracties suggesties. De inbedding van dit proces zal 

ongetwijfeld nog met het nemen van de nodige hobbels plaatsvinden, maar we zijn begonnen . En we 

weten: zelfs de verste reis begint met een eerste stap. Het CDA geeft, net als ons, aan dat wil het 

participatie proces een  kans van slagen hebben, je als overheid moet durven loslaten. Populair gezegd, 

bemoei je er als overheid nu eens niet mee. Om handen en voeten aan het participatieproces te geven 

staan we voor veel uitdagingen waar zowel de raad, het college en onze burgers samen aan de lat 

staan.De VLP vraagt hierbij om grenzen aan te geven en welke rol het college hierbij aangeeft. Dat lijkt 

ons een logische gedachten gang.  

 

In het kader van het alvast oppakken van de eerste aanbevelingen vanuit de Kerntakendiscussie doet het 

college een voorstel om op de begraafplaats op het onderhoud met € 15.000,= te bezuinigen. In concreto 

wordt hiermee bedoelt het vervangen van de paadjes door gras. De argumenten van het CDA dat 

hiermee de toegankelijkheid van de begraafplaats voor vooral ouderen en minder valide burgers niet ten 

goede komt, onderschrijven wij. Kan de gestelde bezuiniging op de begraafplaats niet op een andere 

wijze tot stand komen? We denken hierbij in bijvoorbeeld aan kostendekkende tarieven te gaan hanteren. 

Graag hierop een suggestie van het college. 

 

We danken iedereen die zich, gevoed door hun maatschappelijke betrokkenheid, het afgelopen jaar in 

gezet heeft voor onze partij.  

 

Samengevat komen we met de voorgelegde begroting niet van de regen in de drup. De paraplu die het 

college ons aanreikt biedt hiervoor voldoende bescherming. Wel zullen we op ons gewicht moeten gaan 

letten omdat de taart steeds groter wordt en we daar behoorlijk meer van moeten gaan eten. Maar goed 

dat de Venloop weer voor de deur staat.  

 

 

Namens de Beeselse Lijst, 

 

Rob Ambaum en Patrick Jacobs raadsleden 

Marcel Roelofs fractievoorzitter 


